
PROTOKÓŁ NR 14/11

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 7 listopada 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz, 

3. Adam Bierowski,

4. Stanisław Schmidt.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Zbigniew Piątek.

Zaproszone osoby:

5. Grażyna Krakowiak,

6. Krystyna Patynowska, 

7. Gabriela Kolaszt.

Porządek obrad:

1. Powitanie.

2. Funkcjonowanie Gimnazjum w Kowarach.

3. Zakończenie spotkania. 

Ad. 1 Spotkanie prowadziła przewodnicząca Komisji M. Zielińska. 

Ad. 2 Gimnazjum to integralna część Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. S. Lema w Kowarach.

Liczy  268  uczniów,  którzy  uczą  się  w  11  oddziałach  (w  tym  bardzo  liczne  klasy  pierwsze).  Uczniami 

Gimnazjum jest 6 Romów z czego czworo aktywnie uczestniczy w zajęciach. Nauczaniem indywidualnym 

objęty jest jeden z nich.

Nauczyciele zatrudnieni są w ZSO i uczą w obu typach szkół: corocznie mają wskazywany wymiar i miejsce 

pracy.

Świetlica szkolna pracuje przez 2 dni tygodnia od godz. 8:00-13:30 i przez 3 dni w godz. 8:00-13:00, nie w  

pełni zabezpiecza opieką nad dziećmi.

Biblioteka obsługuje oba typy szkół (zatrudnienie 1 1/2 etatu).

Zajęcia dodatkowe na terenie Gimnazjum:

- zajęcia przygotowujące do egzaminu gimnazjalnego z j. polskiego, j. angielskiego, fizyki, chemii, biologii, j.  

niemieckiego,

- zajęcia wyrównawcze z matematyki (kl. III),

- zajęcia wspierające uczniów z trudnościami z matematyki, j. niemieckiego,

- praca z uczniem zdolnym: j. niemiecki, j. angielski, j. polski,

- przygotowanie do sakramentu Bierzmowania,
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- warsztaty plastyczne,

- koło fotograficzne,

-  zajęcia  sportowe:  unihokej,  piłka  ręczna,  gry  zespołowe,  basen,  tańce współczesne  i  nowoczesne,  piłka  

nożna, sporty zimowe, konsultacje dla uczniów z problemami psychomotorycznymi,

- koło teatralno-wokalne,

- zajęcia taneczne,

- zajęcia dla dyslektyków,

- regionalna historia Dolnego Śląska,

- szkolny zespół teatralny,

- terapia pedagogiczna,

- koło redakcyjne gazetki szkolnej.

W budynku Szkoły zostały odmalowane korytarze (nakładem Starostwa).

Szkoła w tym roku kalendarzowym obchodziła jubileusz 60-lecia istnienia. Przy tej okazji padły obietnice ze 

strony Władz miejskich i Starostwa dokonania remontów na terenie Szkoły.

Szkoła przeszła wiele finansowych perturbacji, ale obecnie sytuacja jest stabilna. 

Dyrekcja sporządziła i  przekazała odpowiednim władzom nowy plan finansowy (na 2012 r.).  Zasadne wg 

Dyrekcji jest zwiększenie ilości etatów dla pracowników obsługi (albo raczej powrót do stanu pierwotnego, 

sprzed drastycznych ograniczeń finansowych).

Priorytety dla Szkoły to przede wszystkim praca nad poprawą wyników egzaminu gimnazjalnego, odzyskanie  

części etatów (świetlica, biblioteka, obsługa) oraz reforma w liceum.

(A. Bierowski opuścił spotkanie o g. 16:30).

Ad. 3 Zakończenie spotkania. 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury

2


